
Wijnhoud, Ber 

Van: ineke.janssen@gbo.nu

Verzonden: donderdag 23 oktober 2014 09:45

Aan: Griffie

Onderwerp: FW: vragen over de invoering precariobelasting
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Goedemorgen, 

  

Gisteren heb ik per mail onderstaande vragen gesteld. Uiteraard mogen de vragen en de antwoorden 

gedeeld worden met de andere Raads-burgerleden, 

  

Vriendelijke groet, 

  

  

Ineke Janssen-Huijs 

  

Raadslid Gemeentebelangen Overbetuwe 

06-21606129 

  

http://www.gbo.nu 

  

  

  

Van: ineke.janssen@gbo.nu [mailto:ineke.janssen@gbo.nu]  

Verzonden: woensdag 22 oktober 2014 13:32 
Aan: 'r.heijnen@overbetuwe.nl' 

Onderwerp: vragen over de invoering precariobelasting 

  

  

Goedemiddag, 

  

Zoals gisteren telefonisch besproken stuur ik u enkele vragen die vanuit de fractie Gemeentebelangen 

Overbetuwe komen naar aanleiding van het Raadsstuk invoering precariobelasting. 

  

Vraag 1. Waarom wordt het stuk direct in de Raad behandeld en niet eerst in een voorronde? 

Vraag 2. Kanttekeningen; bij kanttekening 1 staat vermeld dat er een bedrag van € 20,00 wordt betaald door 

inwoners. Geldt dit bedrag ook al voor de inwoners van Overbetuwe, of is dit een bedrag wat wordt geheven 

in die gemeenten waar de precariobelasting al is ingevoerd? 

Vraag 3. Kanttekeningen; bij kanttekening 1 staat vermeld dat waterbedrijven de precariobelasting direct 

belasten bij hun afnemers, dus bij de inwoners. Dit houdt in dat de inwoners eerst het geld gaan 

voorschieten, zonder dat er al een compensatieregeling tegenover staat. Waarom wordt er nu al niet op 

geanticipeerd? Het college is voornemens om dit te gaan compenseren, hoe “hard “ is dit voornemen? 

Welke plannen bestaan er op dit gebied? Welke kosten brengt dit met zich mee? En moet hier geen rekening 

mee gehouden worden met de opbrengsten? 

Vraag 4. Kanttekeningen; bij kanttekening 3 staat vermeld dat een overeenkomst die eerder is afgesloten 

mogelijk de heffing in de weg staat. Is er al onderzoek gedaan naar de overeenkomsten bij Liander, Vitens en 

Tennet? Zo ja wat is dan de uitkomst? Zo nee wanneer gaan deze dan plaatsvinden, gezien de invoering van 

1 november aanstaande? 

(In Lingewaard was het niet mogelijk om de precariobelasting bij Vitens en Liander electriciteit in te voeren) 

  

Alvast dank voor de beantwoording! 

  

Vriendelijke groet, 



  

  

Ineke Janssen-Huijs 

  

Raadslid Gemeentebelangen Overbetuwe 

06-21606129 

  

http://www.gbo.nu 
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